
THE FOREST ACT
(C.C.S.M. c. F150)

**Designation of Provincial Forests Regulation,
amendment**

Regulation 6/2006
Registered January 13, 2006

Manitoba Regulation 226/88 R amended

1 *The Designation of Provincial Forests Regulation, Manitoba Regulation 226/88 R, is amended by this regulation.*

2 **Section 3 of the Schedule is amended by striking out "and" at the end of clause (d), adding "and" at the end of clause (e) and adding the following after clause (e):**

(f) Plan of subdivision of part of unsurveyed Sections 4 and 5, Township 39, Range 29 West of the Principal Meridian entered and registered in the Dauphin Land Titles Office on April 7, 2005 as Plan No. 43747; consisting of about 14.012 hectares (34.62 acres), more or less.

LOI SUR LES FORÊTS
(c. F150 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur la
désignation des forêts provinciales**

Règlement 6/2006
Date d'enregistrement : le 13 janvier 2006

Modification du R.M. 226/88 R

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur la désignation des forêts provinciales, R.M. 226/88 R.*

2 **L'article 3 de l'annexe est modifié par adjonction, à la fin, de ce qui suit :**

f) le plan de lotissement d'une partie des sections non arpentées 4 et 5 du township 39, rang 29, à l'ouest du méridien principal déposé et enregistré au Bureau des titres fonciers de Dauphin le 7 avril 2005, sous le numéro 43747; la superficie du bien-fonds décrit est de plus ou moins 14 012 hectares — 34,62 acres.